

N° 35100

Le 2 mai 2013

May 2, 2013

Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et
Wagner

Coram: LeBel, Karakatsanis and Wagner JJ.

ENTRE :

BETWEEN:

Michel Thibodeau et Lynda Thibodeau

Michel Thibodeau and Lynda Thibodeau

Demandeurs

Applicants

- et -

- and -

Air Canada

Air Canada

Intimée

Respondent

- et -

- and -

Commissaire aux langues officielles du
Canada

Commissioner of Official Languages of
Canada

Intervenant

Intervener

ET ENTRE :

AND BETWEEN:

Commissaire aux langues officielles du
Canada

Commissioner of Official Languages of
Canada

Demandeur

Applicant

- et -

Air Canada

Intimée

JUGEMENT

La requête du Commissaire aux langues officielles du Canada pour se faire reconnaître le statut de partie et pour qu'il soit autorisé à demander la permission d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de Michel et Lynda Thibodeau de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-358-11, 2012 CAF 246, daté du 25 septembre 2012, est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause et la demande d'autorisation d'appel du Commissaire aux langues officielles du Canada est accueillie sans dépens.

- and -

Air Canada

Respondent

JUDGMENT

The Commissioner of Official Languages of Canada's motion to be granted party status and for permission to apply for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal of Michel and Lynda Thibodeau from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-358-11, 2012 FCA 246, dated September 25, 2012, is granted with costs in the cause and the application for leave to appeal of the Commissioner of Official Languages of Canada is granted without costs.

J.C.S.C.

J.S.C.C.